



MYANMAR SHIPMENT BOOKING PROCEDURE

缅甸货物订舱须知

Date: 07 Feb, 2023

Dear Customers,
尊敬的客户，

With immediate effect, for all the shipments to MYANMAR, pls cfm by return with below written confirmation to booking team email address at SO stage. (CN177-MSCSHAEBooking@msc.com).

Format: MYANMAR shipments application - booking number -service name

即日起，对于所有订到缅甸的货物，请在订舱阶段将如下确认通过邮件发送至订舱部公共邮箱 (CN177-MSCSHAEBooking@msc.com).

邮件标题: MYANMAR shipments application - booking number -service name

We hereby confirm the consignee has obtained the valid import license for this shipment, and won't have any issue for cargo clearance at destination.

我司在此确认该票货物的提单收货人具备有效的进口许可证，具备目的港清关资质。

If any problems occurred during cargo clearance process, we confirm to be responsible for all the risks and costs.

货物到港后，如发生任何清关问题，我司将承担所有风险和相关费用。

Thanks for your attention. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

谢谢您的配合。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards .

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited

MEDITERRANEAN SHIPPING COMPANY (SHANGHAI) LIMITED
As agent for MSC Mediterranean Shipping Company S.A., Geneva
24th ~ 26th Floor, Shanghai Rulifeng Int'l Tower 248 Yangshupu Road, Shanghai, China
T: +86 21 6104 3333